

No. 595. CONVENTION (No. 12) CONCERNING WORKMEN'S COMPENSATION IN AGRICULTURE, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRD SESSION, GENEVA, 12 NOVEMBER 1921, AS MODIFIED BY FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

8 June 1956

HUNGARY

---

No. 596. CONVENTION (No. 13) CONCERNING THE USE OF WHITE LEAD IN PAINTING, ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRD SESSION, GENEVA, 19 NOVEMBER 1921, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

8 June 1956

HUNGARY

(The present ratification replaces the conditional ratification by Hungary of 4 January 1928.<sup>3</sup>)

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 165; Vol. 46, p. 357; Vol. 66, p. 349; Vol. 191, p. 361; Vol. 210, p. 324; Vol. 219, p. 325, and Vol. 225, p. 255.

<sup>2</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 175; Vol. 149, p. 402, and Vol. 167, p. 263.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 38, p. 184.

N° 595. CONVENTION (N° 12) CONCERNANT LA RÉPARATION DES ACCIDENTS DU TRAVAIL DANS L'AGRICULTURE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TROISIÈME SESSION, GENÈVE, 12 NOVEMBRE 1921, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

8 juin 1956

HONGRIE

---

N° 596. CONVENTION (N° 13) CONCERNANT L'EMPLOI DE LA CÉRULE DANS LA PEINTURE, ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TROISIÈME SESSION, GENÈVE, 19 NOVEMBRE 1921, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT REVISION DES ARTICLES FINALS, 1946<sup>2</sup>

---

RATIFICATION

8 juin 1956

HONGRIE

(La présente ratification remplace la ratification conditionnelle par la Hongrie du 4 janvier 1928<sup>3</sup>.)

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 165; vol. 46, p. 357; vol. 66, p. 349; vol. 191, p. 361; vol. 210, p. 324; vol. 219, p. 325, et vol. 225, p. 255.

<sup>2</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 38, p. 175; vol. 149, p. 402, et vol. 167, p. 263.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, Vol. 38, p. 185.